
PROTOKOt Nr XXVIII/2016 


Obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Koturl 


odbytej w dniu 21listopada 2016r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 14°°, a zakorlczyty si~ 0 godz. 1555 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto -15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci 

w zatqczeniu do protokotu/. 

Porzqdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XXVIII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako 

podstaw~ obliczenia podatku rolnego na rok 2017 na terenie Gminy Koturl. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci 

obowiqzujqcych na terenie Gminy Koturl oraz zwolnierl w tym podatku. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl 

na lata 2016-2026. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Gminy Koturl 

z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart . 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. 0 dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 

2017. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie nadania nazw ulic w miejscowosci Broszkow. 

10. Podj~cie uchwaty w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Koturl. 

11. Podj~cie uchwaty w sprawie likwidacji jednostki budzetowej Zespotu Ekonomiczno

Administracyjnego Szkot w Kotuniu. 

12. Podj~cie uchwaty w sprawie wspolnej obstugi ffnansowe~ administracyjnej 
c 

i organizacyjnej dla jednostek organizacyjnych Gminy Koturl zaliczanych do sektora 

finansow publicznych. 

13.lnformacja Przewodniczqcego Rady. 

14. Dyskusja, sprawy rozne. 

15. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

16. Zamkni~cie Obrad XXVIII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Koturl. 

Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnego Rady Powiatu Siedleckiego Jana 

Kucia, Wojta Grzegorza Gorala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy 

Joann~ J~drzejewskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, sottysow i radnych. 



Ad pkt. 2. 


Wniosk6w do porzqdku posiedzenia nie zgtoszono. 


Ad pkt. 3 


W6jt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydat 46 decyzji administracyjnych, 59 postanowien i 13 zarzqdzen. 

2. 	 Odbyt si~ odbi6r 2 dr6g (tqczka i Zeliszew Duzy) kt6re zostaty pokryte asfaltem. 

Sq to drogi powiatowe, kt6rych modernizacjq buta wsp6tfinansowana ze srodk6w 

budzetowych Gminy Kotun . 

3. 	 Zakonczyt si~ remont mostu na drodze powiatowej w m. Koszewnica. Trwajq aktualnie 

prace administracyjne dotyczqce odbioru technicznego. Ten remont takze byt 

wsp6tfinansowany ze srodk6w budzetowych Gminy Kotun. 

4. 	 Zakonczyt si~ remont sali gimnastycznej przy Zespole Oswiatowym w Kotuniu. 


Prace zostaty juz odebrane. 


5. 	 Rozpocz~to przebudow~ drogi gminnej w Sionnej. Ze wzgl~du na warunki pogodowe 

przesuni~to termin wykonania rob6t. 

6. 	 Podpisat porozumienie z Powiatem Siedleckim na zimowe utrzymanie dr6g 

powiatowych na terenie Gminy Kotun. Porozumienie nie zawiera usuwania sliskosci. 

7. 	 11 listopada odbyty si~ gminne uroczystosci obchodu rocznicy odzyskania 

niepodlegtosci. W uroczystosciach opr6cz wtadz samorzqdowych, nauczycieli 

i uczni6w naszych szk6t, przedstawicieli organizacji bytych zotnierzy AK oraz 

mieszkanc6w - uczestniczyli: Pani Wicemarszatek Wojew6dztwa Mazowieckiego 

Janina Ewa Orzetowska oraz delegacja z miejscowosci Dubno na Ukrainie. 

Nasi goscie goscili u nas przez 2 dni. 

8. 	 Przedstawit i powitat nowo wybranego sottysa wsi Niechnabrz Dorot~ Biernackq. 

9. 	 Zaprosit niezdecydowanych na bal charytatywny, kt6ry odb~dzie si~ w najblizszq 

sobot~ w remizie OSP w Kotuniu. Doch6d z balu przeznaczony b~dzie na wynaj~cie 

dla dzieci z naszej Gminy sprz~tu do badan profilaktycznych pod kqtem wykrywania 

chor6b nowotworowych. 

10. Zaprosit takze na Mikotajki charytatywne. Doch6d z imprezy b~dzie przeznaczony na 

cel wymieniony wczesniej. B~dziemy takZe zbierac nakr~tki, kt6re przekazane b~dq na 

leczenie Lenki Rybak, mieszkanki naszej Gminy. Impreza odb~dzie si~ w dniu 4 grudnia 

od godz. 14.00 w Publicznym Gimnazjum w Kotuniu. W tym miejscu podzi~kowat 

sottysowi wsi Koszewnica Zbigniewowi Czarczynskiemu, za zaangazowanie 

w zorganizowanie tej imprezy. Juz wiemy, ze w organizacj~ wtqczyta si~ straz, policja, 

sportowcy, szkoty. 

Uwag ani pytan do sprawozdania W6jta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

W6jt wyjasnit, ze wielkosc ceny skupu zyta proponuje pozostawic na poziomie ubiegtego 

roku. Ta wartosc zostata przedyskutowana z radnymi, kt6rzy zaakceptowali taki projekt 

uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 



Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXVIII.182.2016 w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako 


podstaw~ obliczenia podatku rolnego na rok 2017 na terenie Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. S 


W6jt wyjasnit, ze w duzej cz~sci uchwaty stawki podatkowe pozostajq na poziomie obecnego 


roku. Zmiany wyst~pujq w pozycjach, z kt6rych na terenie naszej Gminy nie sptywajq zadne 


podatki, bo pozycje nie wyst~pujq, jednak stawki mUSZq bye uchwalane. Ten projekt uchwaty 


takze ma poparcie radnych. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVIII.183 .2016 


w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci obowiqzujqcych na 


terenie Gminy Kotun oraz zwolnien w tym podatku. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


W6jt przypomniat, ze w ubiegtym roku Gmina zakupita od PKP tereny po bytej rampie 


kolejowej z przeznaczeniem ich pod targowisko gminne. Mamy informacje, ze niedtugo b~dq 


przyjmowane wnioski na srodki pomocowe, kt6re mozemy uzyskae przy okazji dostosowania 


tego terenu na potrzeby targowiska. Pomimo tego, ze nie posiadamy jeszcze uchwalonego 


planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, chcemy przyspieszye prace 


projektowe nad nowym targowiskiem. Obecne targowisko jest bardzo prowizoryczne i 


umiejscowione w bardzo ktopotliwym dla kierowc6w miejscu. Trzeba wi~c wpisae t q 


inwestycj~ do WPF, stqd projekt uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVIII.184.2016 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2016-2026 .. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 

W6jt wyjasnit, ze niezb~dne Sq zmiany w budzecie na ten rok polegajqce na: 

- zmniejszeniu kwoty wydatk6w 0 1S.000 zt w pozycji "Budowa zatok przystankowych 
wraz z budowq wiat", 

- zmniejszeniu kwoty wydatk6w 020.000 zt w pozycji "Modernizacja przedszkola 
w Bojmiu", 

- zmniejszeniu kwoty wydatk6w 0 20.000 zt w pozycji "Modernizacja budynku 

oswiatowego w Kotuniu z przeznaczeniem na przedszkole publiczne", 

- zwi~kszeniu do kwoty 6S.000 zt wydatk6w w pozycji "Przebudowa ulicy 
Gorzkowskiego w Kotuniu - budowa chodnika", 



- dodaniu pozycji "Budowa targowiska wiejskiego w miejscowosci Kotun" 


i przeznaczenia na ten cel kwoty 10.000 zt. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


PrzewodniczCjca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXVIII.18S.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze program wspotpracy musimy podejmowac corocznie. Program dotyczy 


wydatkow na zadania gminy, ktorych organizacj~ mozna powierzyc stowarzyszeniom lub 


innym podmiotom. Takim zasadniczym zadaniem w tej kwestii jest szeroko pojmowany 


sport. W tym roku nie skorzystato w takiej mozliwosci stowarzyszenie "Nasz Kotun", bo nie 


ztozyto wniosku na wymian~ mi~dzynarodowq. Moze w nast~pnym roku nie zabraknie im 


determinacji, aby przygotowac stosowny wniosek. Programy, ktore b~dq sfinansowane przez 


srodki gminne pomogq rozwijac si~ fizycznie naszej mtodziezy. Program byt poddany 


konsultacjom spotecznym. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVI II.186.2016 


w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Gminy Kotun z organizacjami pozarzqdowymi 


i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 0 dziatalnosci 


pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 2017. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze kolejny projekt uchwaty, to nast~pny krok w kierunku 


porzqdkowania przestrzeni publicznej. W miejscowosci Broszkow jest duzo drag 


i dotychczasowa numeracja nieruchomosci nie jest juz czytelna. Aby usprawnic komunikacj~ 


i dopomoc stuzbom ratunkowym, pocztowym i technicznym odnalezien ie prawidtowego 


adresu w porozumieniu z mieszkancami Broszkowa powstat plan nazewnictwa ulic. W tym 


miejscu podzi~kowanie dla sottysa Broszkowa Grzegorza Olszewskiego, ktory przyjqt na 


siebie prowadzenie konsultacji spotecznych z mieszkancami. 


- Radny Tomasz Swinarski pochwalit zaangazowanie sottysa w prowadzeniu rozmow 
z mieszkancami, jak rowniej za przygotowanie odpowiedniej dokumentacji. Stwierdzit, 

ze wprowadzenie ulic w naszej miejscowosci stato nie koniecznosci q. 

Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski wyjasnit, ze gtownym powodem nadania 
nazw drogom w Broszkowie by to uporzqdkowanie numeracji posesji. W tej chwili 

stara numeracja jest nieczytelna a czasami wr~cz mylna. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVI II.187.2016 



w sprawie nadania nazw ulic w miejscowosci Broszk6w. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


W6jt wyjasnit, ze nazwa ulicy zostaje nadana zgodnie z prosbq mieszkajqcych przy niej 


mieszkanc6w. Jest to ostatnia ulica miejscowosci Kotun . Za niq Sq juz grunty wsi Polaki. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVIII.188.2016 


w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


W6jt Grzegorz G6ral wyjasnit, ze z koncem roku traci moc prawnq podstawa dziatania 


dotychczasowego zespotu obstugi plac6wek szkolnych. Zmienita si~ ustawa 0 systemie 


oswiaty i dotychczasowe jednostki obstugi szk6t stracq mozliwosc dalszego dziatania 


w obecnym stanie prawnym. Zeby nadal mozna by to prowadzic wsp61nq obstug~ finansowq 


szk6t zadania te przejmie Urzqd Gminy i 0 tym fakcie m6wi kolejny projekt uchwaty. 


Pracownicy Zespotu stanq si~ pracownikami Urz~du. Nie mamy jeszcze ostatecznej wersji, 


gdzie w strukturach Urz~du zatatwiane b~dq te sprawy, ale w najblizszym czasie zostanie to 


uzgodnione. Taka centralizacja ksi~gowa zwiqzana jest takze z centralizacjq podatku VAT, 


kt6ry ptaci Gmina. Od nast~pnego roku b~dzie to juz konieczne. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXVIII.189.2016 w sprawie likwidacji jednostki budzetowej Zespotu Ekonomiczno


Administracyjnego Szk6t w Kotuniu. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVIII.190.2016 


w sprawie organizacji wsp61nej obstugi finansowej, administracyjnej i organizacyjnej dla 


jednostek organizacyjnych Gminy Kotun zaliczanych do sektora finans6w publicznych. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13 


Przewodniczqca Rady poinformowata 0: 


1. 	 Ostatnia w tym roku sesja odb~dzie si~ 27 grudnia poza lokalem Urz~du. 

2. 	 Zwr6cita si~ do Przewodniczqcych komisji statych 0 zwotanie posiedzen komisji na 

temat opinii 0 przedtozonym przez W6jta projekcie budzetu gminy na 2017 rok. 

3. 	 Poprosita Przewodniczqcych statych komisji 0 wypracowanie opinii 0 przedtozonym 



projekcie Statutu Gminy. 

Ad pkt. 14 

- Sottys wsi Wilczonek Marzena Kowalczyk zapytata Wajta, co zrobie z biegajqcymi 

wolno psami. 

- Wajt wyjasnit, ze te psy majq przeciez swoich wtascicieli i przepisy gminne dotyczqce 

utrzymania zwierzqt domowych mawiq doktadnie 0 sposobie ich utrzymania. Jesli 

mieszkancy poszczegalni nie respektujq ich, to takie przypadki nalezy zgtaszae na 

policj~. 


sottys wsi Rososz Mariusz Boruc zapytat, co b~dzie z dowozeniem do szkoty uczniaw 


z jego miejscowosci. Dotychczasowy przewoznik nie chce sprzedawae biletaw na 


nast~pny miesiqc. Mawi si~, ze b~dq teraz dwukrotnie wyzsze. 


- Wajt wyjasnit, ze dotychczasowy przewoznik wystqpit 0 rozwiqzanie istniejqcej 

umowy na dowozenie. Jest to spowodowane znacznie mniejszq ilosciq biletaw 

miesi~cznych niz zaktadata specyfikacja zamawien, a wiqze si~ to z wyborem rodzicaw 

uczniaw bytej SP w Koszewnicy innej szkoty niz ustalonej w uchwatach Rady. 

Owszem prawdopodobnie b~dzie podwyzka cen biletaw, ale zaktada si~, ze nie b~dzie 

ona wyzsza niz 15%. 

Sottys wsi Pienki Irena Mielczarek zapytata, kiedy b~dq tatane dziury w drodze 

powiatowej. 

Wajt wyjasnit, ze to pytanie do Starosty Siedleckiego, ale w jej imieniu zgtosi t q 

spraw~ do Starostwa. 

- Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski w imieniu catego komitetu 

organizacyjnego charytatywnych Mikotajek jeszcze raz zaprosit na imprez~. 

Poprosit, aby uczestnicy nie zapomnieli przyniese zbieranych dla Lenki Rybak zakr~tek. 

Poprosit tez 0 dostarczanie do Urz~du do Pani Eweliny Oberzig przedmiotaw bqdz 

zabawek, ktare mogq bye uzyte w zabawie fantowej. 

- Sottys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski poinformowat, ze na przepuscie, na drodze 

gminnej prowadzqcej do jego miejscowosci tworzy si~ wytom. Poprosit Wajta 

o naprawienie. 


Radna Barbara Plichta przypomniata, ze mawita juz Wajtowi 0 tym problemie. 


Wajt polecit obecnemu na sesji Kierownikowi ZGK w Kotuniu Bogdanowi Kuciowi 


sprawdzenie zgtoszonej awarii drogowej i ewentualne jej naprawienie. 


Wi~cej gtosaw w dyskusji ani wolnych wnioskaw nie zgtoszono. 

Ad pkt. 15 


Protokat z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 16 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim 


zebranym za obecnose i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXVIII Sesji 


Rady Gminy Kotun. 


PRZE'fED~~~RADY 

mgrC(j~!ti-ruSniak 

Protok 
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